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Protokoll för SHS-möte 2015-09-08 klockan 19:00, SHS-lokalen. 

 

Närvarande: Rickard Rosell, Andreas Sjöholm, Andreas Polnäs, Simon Rickardson, Gustav 

Wahlbom, Johannes Eriksson, Tobias Hagklint, Kristoffer Qvist 

Frånvarande: Anna Madsen, Alexander Jansson 

 

§1:  Mötets öppnande 
Mötet förklarades öppet 19:00. 

§2:  Val av mötesordförande 
Andreas Polnäs valdes till mötesordförande. 

§3:  Val av mötessekreterare 
Kristoffer Qvist valdes till mötessekreterare. 

§4:  Val av justerare 
Gustav Wahlbom 

§5:  Godkännande av föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes. 

§6:  Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

§7:  Switchbyte kommande helg 

a. Switchbyte bestämdes till kommande helg, 11-13 september. Mer info kommer senare. 

§8:  Inköp 

a. Ny sekreterarlaptop önskas då den föregående är gammal och seg. Serkreteraren önskar 

därför att föreningen köper en ny laptop för sekreteraren. En Lenovo E31-70 föreslogs 

där priset var 6 195 kr hos Dustin. Alla med rösträtt röstade för. 

b. Förslag kom fram att även den nya support-laptopen skulle vara en Lenovo E31-70 för 

6 195 kr. Då denna var inom budget (ett maxtak på 7 500 kr bestämdes förra mötet), 

röstade alla för att köpa denna. 

c. En ny support-router har kommer att köpas in, en Asus RT-AC52U. 
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§9:  Övrigt 

a. Nya soffor till SHS-lokalen diskuterades. En budget på 10 000 kr föreslogs. Alla 

röstberättigade, förutom Andreas Polnäs, Gustav Wahlbom och Kristoffer Qvist röstade 

för att köpa en soffgrupp för max 10 000 kr inklusive frakt. 

b. En ny core-router diskuterades. Önskemål om att två linor från SUNET önskas av den 

nya core-routern, och att den även skall vara av märket Juniper, för att nätverksmiljön 

skall vara homogent. Styrelsen kom fram till att vi bör rådfråga den gamla styrelsen 

inför ett val av core-router. 

c. En all-in-one PC diskuterades. Två valmöjligheter lades fram; en som har en Intel i3-

processor och kostar 7 828 kr samt en som har en Intel i5-processor som kostar 9 999 kr. 

Den dyrare datorn har även touchskärm. Diskussionen fördes om att denne enbart 

kommer att använda webbläsaren, och därför krävs inte hårdvaran som den dyrare 

datorn hade. Alla med rösträtt röstade för att köpa den billigare varianten. 

d. Swish diskuterades. Kostnaden skulle vara två kr per transaktion. Styrelsen tyckte att 

detta verkade vara bra, men inget beslut togs. 

e. IRC och livechatt skall tas ned. Eftersom att få som fixar med helpdesk använder IRC-

tjänsten och eftersom att styrelsen upplever att vårt nuvarande ticket-system fungerar 

bra, röstade alla för att ta ned live-chaten och IRC-tjänsten. 

 

§10:  Mötets avslutande 
Mötet förklaras avslutat 19:40. 

 

 

 

 

 

___________________________   ___________________________   

Sekreterare, Kristoffer Qvist    Justerare, Gustav Wahlbom  


